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همان طور که اشــاره کردم، جاوید فردی 
است که به بلوغ فکری نرسیده و مشکلات روانی 
دارد و این بدان معناست که باید به طور دقیق 
و بدون هیچ  اغراقی، رفتارهایش را بازســازی 
کنم. نقش هایــی که با این نوع شــخصیت ها 
ســروکار دارند همیشه چالش های خاص خود 
را دارند، اما وقتی درک می کنید که شخصیت 
شما به چه شــکل فکر می کند و احساساتش 
چگونه عمل می کند، آن وقت می توانید نقش را 
باورپذیر بازی کنید. این برای من تجربه بسیار 
شیرینی بود و توانستم در این مدت طولانی که 
فیلمبرداری انجام می شــد، واقعاً با شخصیت 

جاوید زندگی کنم.
 یک چیزی بگویم که شاید برای شما هم 
جالب باشد، تأثیر نقش جاوید هنوز با من است. 
زمانی که فیلمبرداری تمام شــد، حدود یک یا 
دو ماه طول کشــید تا بتوانم لباس جاوید را از 
تنم بیرون بیــاورم. حرکات بدنــی، نوع نگاه و 
حتی زبان بدن این شخصیت در من به صورت 
ناخودآگاه تأثیر گذاشته بود. این تأثیرات، البته 
در کنار چالش های خاصش، تجربه ای شیرین 
بود که در طول فیلمبــرداری با جاوید زندگی 

می کردم.

اگر از شما بپرسند که در این سریال 
طولانی، کدام ســکانس برای شما 
بسیار تلخ بوده که واقعا شما را متاثر 
کرده یا چالشــی ماندگار برای شما 
ایجاد کرده، به چه موردی اشــاره 

می کنید؟         
بخشی که مدنظرم است هنوز پخش نشده 
و در قسمت های آینده پخش خواهد شد و برای 
من یکی از تلخ ترین لحظات بود. به همین دلیل 
نمی توانم با جزئیات به آن اشــاره کنم اما پس 
از بازی در آن سکانس، من ســاعت ها در یک 
مکان خلوت نشستم و به شدت گریه کردم. این 
سکانس به شدت برای من احساسی بود و هنوز 
هم که به آن فکر می کنم، احساس می کنم آن 
تجربه، تلخی عمیقی بود که بخشی از زندگی 

خودم شد.

از تجربه همکاری با حسین تبریزی 
بگویید آن هم در یک استانی خارج 

از تهران.
مــن درکارهای مختلف از جمله ســریال 
»موچین« و نمایش »گذر لوطی هاشم« با آقای 
تبریزی کار کرده ام و از گذشته افتخار همکاری 
با او را داشته ام. تبریزی به شدت دقیق و حساس 
است. وقتی روی یک نقش کار می کند، به همه 
جزئیات توجه ویژه دارد. این همکاری برای من 
همیشه مثبت و آموزنده بوده است و همواره از 

راهنمایی های ایشان بهره مند شدم.

فکر می کنید بــازی در نقش جاوید 
چقدر روی آینده کاری شــما تاثیر 
خواهد داشــت؟ به هر حال جاوید 
نقشی بسیار متفاوت بوده و از همین 

الان رسانه ها درباره این نقش شما 
مطالب بسیاری نوشته اند.

من بازیگر را از هنرستان ســوره در سال 
۱۳7۹ شــروع کردم، همواره بــرای انتخاب 
نقش ها چالش هایی را مدنظــر قرار داده ام. هر 
نقشــی که بازی کرده ام، چه در تئاتر و چه در 
تلویزیون، فرصتی بوده تا خــودم را به چالش 
بکشم و تجربه های گوناگونی کسب کنم. این 
نقش ها به من یــاد داده اند که مرتبــاً خود را 
به روز نگه  دارم و به همین دلیل همیشه در پی 
نقش های چالشی و غیرمتعارف هستم. جدیدا 
نقشی را در سریال مهمان کشی با کارگردانی 
آقای احمد کاوری را آغاز کرده ام. این ســریال 
یک شــخصیت تاریخی متفاوت را برای من به 
ارمغان آورده که برای بســیار مهم و ارزشمند 

است. 
این نقش ها همیشه برای من جذاب بوده 
اســت. از طرف دیگر تلویزیــون و پلتفرم های 
دیجیتال نیــاز دارنــد داســتان هایی مانند 
»سوجان« تولید کنند که به مخاطبان کمک 
کند تا به انسان ها و روابط پیچیده انسانی بیشتر 
بپردازند. مخاطب نیاز به ســریال های ویژه و 
پرچالش دارد تا هم با آن ها هم ذات پنداری کند 
و هم بار دیگر به تلویزیون جذب شود. متاسفانه 
این روزها جمله تلخی را زیاد از مردم در تهران 
می شنوم که ما تلویزیون نگاه نمی کنیم و این 
جمله خیلی تلخ است مسئولان باید برای این 

جمله برنامه ریزی کنند. 

قطعا یکی از چالش های شما در ایفای 
این نقش، دوری از تهران و خانواده 
بوده است. لطفا درباره این موضوع 

نیز توضیح دهید.
دور بــودن از خانــواده هنــگام کار و در 
لوکیشــن های دورافتاده ســختی هایی دارد، 
مخصوصاً زمانــی که در لوکیشــن هایی مثل 
لاهیجــان کار می کردیــم و دوری از خانواده 
چالش برانگیز بــود. اما هدف مــن در عرصه 

بازیگری آن قــدر مهم اســت که این 
دوری ها را به جــان خریده ام. 
رسیدن به جایگاهی که برای 
رســیدن به آن تلاش می کنم 
ارزشــش را دارد. ضمن اینکه 

برای ســریال ها نباید فقط 
مردم تهران را در نظر گرفت. 
از تهران که بیرون برویم، 
می فهمیم که این رسانه 
چقــدر در بقیــه مناطق 

مخاطب دارد. اما تلویزیون و 
سازندگان هم باید برای این مخاطب 
آثار باکیفیتی بســازند. باید تلاش 
کنیم که دوباره کیفیــت کارها را 
افزایش یابد. مــن به عنوان بازیگر، 
با تمــام قلبم زحمت می کشــم و 
توقع دارم که در فضایی کار کنم 
کــه کارهایم دیده شــود. چه در 
تلویزیون، سینما یا پلتفرم ها، همه 

ما تلاش می کنیم تا فرهنگ و اندیشمندی را 
به جامعه منتقل کنیم. خدا را شــکر می کنم 
که کارهایی مثل »سوجان« این شب ها دیده 
می شــود، اما لازم اســت که توجــه ویژه ای 
به کیفیت تولیدات داشــته باشــیم تا بیشتر 

مخاطبان جذب شوند.

همان طور که اشاره کردید، سریال 
ســوجان جای خــودش را در بین 
مخاطب باز کــرده و مخاطب با این 
ســریال ارتباط برقرار کرده است. 
خود شما به عنوان بازیگر این سریال 
آیا الان که بازی خودتان نگاه می کنید، 

از آن راضی هستید؟
هدف من این بود که »جاوید« به شخصیتی 
دوست داشــتنی تبدیل شــود، و خوشبختانه 
بازخوردهایی که از عوامل و تماشاگران دریافت 
کردم نشــان دهنده این است که موفق بوده ام. 
طیفی از مخاطبان او را دوست دارند و این برای 
من یک پیروزی است. به همین دلیل می خواهم 
از همه کســانی که بــا من همــکاری کردند، 
به خصوص کارگردانانی که به من اعتماد کردند 
تشکر کنم و امیدوارم که مردم با تلویزیون ایران 
آشتی کنند. متاسفانه، شبکه های ماهواره ای و 
پلتفرم ها باعث شــده اند که مردم از تلویزیون 
فاصله بگیرند. همان طور که بارها و بارها گفته ام 
بارها شنیده ام که عده ای می گویند تلویزیون 
نگاه نمی کنند. من از مســئولان درخواســت 
دارم تا راهبردهایی برای جذب دوباره مردم به 
تلویزیون تدوین کنند. یادمان نرود که زمانی 
پخش آن چنان مورد توجه بــود که خیابان ها 

هنگام پخش خلوت می شدند.

به عنوان سوال آخر با توجه به اینکه 
شما بازیگری را با تئاتر آغاز کرده اید 
در حال حاضر کدام یک از این هنرها 

برای شما اولویت اصلی است؟
گرچه مــن در تمام ایــن زمینه ها فعالیت 
می کنــم و بــه کارگردانی و آهنگســازی هم 
پرداخته ام، اما تئاتر دنیای خاص خود را دارد 
که برای بازیگر بسیار صمیمانه و جذاب است. 
با این حال، فعلًا تمرکز من بیشــتر بر روی 
فعالیت های تصویری اســت. اما می خواهم 
یک نکته دیگر را در پاســخ به سوال شما 
مطرح کنم. من از سال 82 به طور حرفه ای 
در عرصه تئاتر فعالیت می کنم و حالا بیست 
سال از این فعالیت می گذرد. در آن زمان، 
اگر یک بازیگر می خواســت وارد دنیای 
تصویر شــود، برخی می گفتند که این 
بازیگران تئاتری برای تلویزیون مناسب 
نیستند یا چهره  ندارند که در تصویر دیده 
شوند. امروز ورود به شبکه های خانگی 
و ســینما برای بازیگر تلویزیون دشوار 
شده است. شاهد اختلافات زیادی بین 
تئاتر، تلویزیون و سینما هستیم و انگار هر 
یک از این حوزه ها در دنیای متفاوتی کار 

می کنند. باید این نگاه ها را کنار گذاشت.
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